
                                                                                        Gliwice, 16.06.2025 r.  

 

           Sz. P. 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

 

W odpowiedzi na moje zapytanie na normalnym papierze do WIOŚ                                

w Katowicach otrzymałem odpowiedź na papierze ekologicznym wytworzonym                    

z makulatury. 

Myśląc o ekologii i ochronie przyrody zadaję pytanie: 

- czy istnieje możliwość wprowadzenia takiego rozwiązania w UM Gliwice,                        

jednostkach organizacyjnych miasta, placówkach oświatowych? 

Jest możliwość stosowania w/w papieru do ksero jak i drukarek. 

Temat sprawdzony u źródła. 

  

 

  

 

  

  

                                                                                  Jan Pająk 

                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 

 

 


